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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 03.aprilie.2024 la sediul Primăriei comunei Apateu cu  ocazia întrunirii în 

şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu judeţul Arad 
 

 

Şedinţa s-a convocat în baza Dispoziţiei nr. 22/27.03.2024 a primarului comunei Apateu 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu, conform art. 134, 
alin. (1), lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare și se desfășoară la sediul Primăriei comunei Apateu din 
localitatea Apateu nr. 364, județul Arad. 

Înainte de a trece la procedurile legale privind desfășurarea ședinței consiliului local, 
secretarul general al comunei Apateu aduce la cunoștința participanților prevederile 
Regulamentului (UE)2016/679 al Parlamentului European şi al Consiliului din 27 aprilie 2016 
privind protecţia persoanelor fizice în ceea ce priveşte prelucrarea datelor cu caracter personal 
şi privind libera circulaţie a acestor date şi de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul 
general privind protecţia datelor), precum și prevederile art. 138, alin. (2), lit. c) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 27, alin. (2), lit. c) din Anexa nr. 2 la Ordinul Ministerului Dezvoltării, 
lucrărilor Publice și Administrației nr. 25/2021 pentru aprobarea modelului orientativ al 
statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al regulamentului 
de organizare și funcționare a consiliului local, față de posibilitatea cetățenilor cu domiciliul sau 
reședința în comuna Apateu de a asista la ședințele consiliului local. 
 În continuare secretarul general al comunei face prezenţa consilierilor prin apel nominal 
constatându-se că sunt prezenţi 13 consilieri din totalul 13.  
 După terminarea procedurii privind prezenţa consilierilor se trece la alegerea 
preşedintelui de şedinţă. Se fac propuneri, domnul Malița Petru propune pe domnul Nica 
Adrian-Cornel. Nu mai sunt alte propuneri. Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu 
unanimitate de voturi, 13 voturi „pentru” domnul Nica Adrian-Cornel este ales preşedinte de 
şedinţă, se adoptă Hotărârea nr. 30/2024. Președintele de ședință este ales pentru ședința 
curentă urmând a fi ales un alt consilier la viitoarea ședință. 
 În continuare preşedintele de şedinţă dă cuvântul secretarului general al comunei 
pentru a supune votului consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare care a fost pus la 
dispoziţia consilierilor, în timp util, pentru a fi studiat, conform art. 138, alin. (15) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, cu mențiunea că procesul-verbal al şedinţei anterioare dacă nu a fost comunicat 
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consilierilor locali odată cu documentul de convocare se regăsește pe masă înainte de 
începerea ședinței în plen. 
 Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 13 voturi 
”pentru” este aprobat procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost întocmit şi 
formulat, se adoptă Hotărârea nr. 31/2024.  
 Astfel, după aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare se semnează procesul-
verbal de numerotare, închidere și sigilare a dosarului ședinței ordinare din data de 12.03.2024. 
 Totodată, domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei, atrage atenția mebrilor 
consiliului local despre situațiile de incompatibilități și situațiile de conflict de interese 
prevăzute de lege. 
 Invitaţi şi participanţi la şedinţă: domnul Costea Marius-Ionel, consilier achiziții publice 
primărie, Malița Floricel, Apateu nr. 688 ; Valcan Adrian-Ionel, Apateu nr. 701; Ilonca Mariana, 
Berechiu nr. 237 ; Ilonca Marius-Tavi, Berechiu nr. 237. 
 Domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei Apateu, având în vedere 
evenimentele de la ședințele anterioare, aduce la cunoștința președintelui de ședință despre 
faptul că participanții la ședință, alții decât consilierii și persoane interesate, care au cereri 
depuse la consiliul local, respectiv cetățenii comunei, nu pot să ia cuvântul decât dacă au un 
interes în problema supusă dezbaterii consiliului local, au posibilitatea de a asista la dezbaterile 
ce au loc în cadrul ședinței, conform prevederilor, art. 138, alin. (2), lit. c) din Codul 
administrativ aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 
completările ulterioare și art. 27, alin. (5) teza II din Anexa nr. 2 la Ordinul nr. 25/2021 al 
Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, pentru aprobarea modelului 
orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al 
regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, astfel cum a fost aprobat de 
Consiliul local al comunei Apateu prin Hotărârea nr. 19/2021. 
 Domnul Nica Adrian-Cornel, consilier, președinte de ședință întreabă dacă se poate 
trece la aprobarea ordinii de zi? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, solicită consiliului local suplimentarea ordinii de zi, 
conform art. 135, alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu următoarele proiecte: 
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnice și a  indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție ”Înființare Sistem de canalizare în comuna 
Apateu, județul Arad, Etapa I”. 
 2. Proiect de hotărâre privind participarea Comunei Apateu la ”Programul ce vizează 
sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurarea apelor uzate” în vederea aprobării, 
depunerii și implementării proiectului cu titlul ”Înființare Sistem de canalizare în comuna 
Apateu, județul Arad, Etapa I”. 
 3. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în comisia de evaluare a 
performanțelor individuale ale secretarului general al comunei Apateu, județul Arad. 
 Nu mai sunt alte propuneri de introducere pe ordinea de zi. 
 Preşedintele de şedinţă, supune votului consilierilor ordinea de zi a şedinţei ordinare, 
conform prevederilor art. 135, alin. (7) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Se supune la vot deschis 
prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 13 voturi „pentru” este adoptată Hotărârea nr. 
32/2024 prin  care este aprobată următoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
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 1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Comunei 
Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad să voteze respingerea retragerii UAT Orașul Chişineu-Criș din Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. - inițiativa primarului 
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de dezmembrare a imobilului cu 
număr cadastral 308283, înscris în Cartea funciară nr. 303487 a UAT Apateu, judetul Arad. - 
inițiativa primarului 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii amenajamentului silvic și a 
documentației în vederea obținerii avizului de mediu. - inițiativa primarului 
 4. Proiect de hotărâre privind numirea noului Consiliu de Administrație la Clubul sportiv 
de drept public ”Recolta” Apateu. - inițiativa primarului 
 5. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 23. - inițiativa primarului 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnice și a  indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție ”Înființare Sistem de canalizare în comuna 
Apateu, județul Arad, Etapa I”. - inițiativa primarului 
 7. Proiect de hotărâre privind participarea Comunei Apateu la ”Programul ce vizează 
sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurarea apelor uzate” în vederea aprobării, 
depunerii și implementării proiectului cu titlul ”Înființare Sistem de canalizare în comuna 
Apateu, județul Arad, Etapa I”. - inițiativa primarului 
 8. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în comisia de evaluare a 
performanțelor individuale ale secretarului general al comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa 
primarului 
 9. Adresa nr. 9844/31.01.2024 a Instituției Prefectului Județul Arad. 
 10. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 11. Diverse. 
 

 Se începe cu punctele noi introduse pe ordinea de zi dar în prezentul proces-verbal vor fi 
trecute în ordinea cronologică astfel cum sunt înscrise  mai sus pentru a se respecta ordinea 
dată de documentul de convocare. 
 

 Se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi : 
 
 Doi consilieri locali, respectiv domnul Nica Adrian-Cornel, domnul Tulcan Petru, își 
anunță interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârilor în vederea consemnării în mod 
obligatoriu în prezentul proces-verbal al ședinței, conform art. 228, alin. (2) din Ordonanța de 
urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. Este vorba despre proiectul de hotărâre privind închirierea pajiștilor comunei Apateu 
fiind în conflict de interese. 
 

 Punctul 1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad să voteze respingerea retragerii UAT Orașul Chişineu-Criș din Asociația 
de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. Arată în 



 4 

continuare că vrem să avem o discuție cu domnul primar Cheregi să iasă de la toamnă, e vorba 
de elevi. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - cum se rezolvă problema cu elevii?! Să ieșim toate 
primăriile și să vedem cum fac ei la Arad. 
 Domnul consilier Sărac Ioan - eu zic că nu se poate să nu lase autobuzul să oprească în 
Chișineu-Criș iar noi să votăm să-i ținem cu sila. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - hai să votăm să facă ce vor ei, pierdem timpul cu asta. 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 33/2024. 

Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de dezmembrare a 
imobilului cu număr cadastral 308283, înscris în Cartea funciară nr. 303487 a UAT Apateu, 
judetul Arad. - inițiativa primarului 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 

Discuții: 
Domnul consilier Mișca Teodor -  e vorba de terenul cu Nelu Mereoașului, nu? Ce mai 

discutăm, felicitări la omul ăla că a acceptat să se mute. 
Nu mai sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 

ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 34/2024. 

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii amenajamentului silvic și a 
documentației în vederea obținerii avizului de mediu. - inițiativa primarului 

Domnul consilier Tulcan Petru consideră că se află în conflict de interese și nu participă 
la dezbateri și nici la vot. 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței și arată că 
de la 31 decembrie trebuie făcut amenajamentul silvic și este o firmă care ar vrea să înceapă 
acuma și să termine pe anul viitor. 

Discuții: 
Domnul consilier Mișca Teodor - problema asta pe cine interesează, pe firmă sau pe noi? 

Am văzut că sunt niște prețuri acolo nu era normal să ai 2-3 variante, cum s-a decis să fie firma 
asta? 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - a mai făcut și alte comune, sau depus ofrete de la 
fiecare primărie. 

Nu mai sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 

ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 35/2024. 
 Punctul 4. Proiect de hotărâre privind numirea noului Consiliu de Administrație la Clubul 
sportiv de drept public ”Recolta” Apateu. - inițiativa primarului 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 

Discuții pe marginea materialului prezentat: 
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Domnul consilier Mișca Teodor - părerea me e că sportul nu este o latură 
nesemnificativă și întreb dacă există o situație la clubul acesta? Care e forma lui? Ce formă 
juridică are? ... Cine a finanțat? Se adresează secretarului general care răspunde că este un club 
de drept public finanțat de primărie în parte, de sponsori, fonduri de la ONG-uri ... sunt pe 
ultimul loc ... cineva nu și-a făcut treaba. 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - fostul președinte și-a depus demisia și trebuie numit 
alt consiliu de administrație. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - s-au dat bani de anumiți sposori plus ce am dat noi, 
spune domnule secretar ... 
 Domnul consilier Bule Ionel - nu-l mai întreba pe domnul secretar întreabă pe domnul 
primar...dacă nu merge desfințați-l ... 
 Domnul consilier Mișca Teodor - părerea me e că ar trebui amânat având în vedere că 
suntem în preajma alegerilor ... se va alege alt primar care se va apleca mai serios asupra 
acestei activități (...) 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - domnu președinte să nu trecem la vot, citiți lista 
cu cine sunt propuși ... (se citește lista) eu am o propunere în acest consiliu și îl propun pe Bule 
Liviu care e trup și suflet pentru echipă. 
 Domnul consilier Tulcan Petru - întreb dacă se poate adăuga încă unul? (se pot chiar doi 
să fie impar...) președintele de ședință întreabă dacă mai este încă o propunere? Se propune 
domnul consilier Sîrb Florin ... Se supune la vot cu cele două propuneri, respectiv domnul Bule 
Liviu, din Apateu nr. 380 și domnul consilier Sîrb Florin. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - ... monoplolizează discuția ... 

Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 36/2024. 
 Punctul 5. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 23. - inițiativa primarului 

Domnul consilier Nica Adrian-Cornel consideră că se află în conflict de interese și nu 
participă la dezbateri și nici la vot. 
 I se explică că nu este în conflict de interese pentru că vorbim despre Asociația de 
Dezvoltare Intercomunitară și nu societatea unde lucrează. 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 

Discuții pe marginea materialului prezentat: nu sunt discuții. 
Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 

ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 37/2024. 
 De aici sunt trecute punctele suplimentare ... 
 Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnice și a  
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție ”Înființare Sistem de canalizare în 
comuna Apateu, județul Arad, Etapa I”. - inițiativa primarului 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței și dă 
cuvântului domnului Costea Marius-Ionel, consilier achiziții publice în aparatul de specialitate al 
Primarului comunei Apateu care s-a ocupat de acest proiect. 

Domnul Costea Marius-Ionel, arată importanța proiectelor, 12 milioane lei, se discută 
despre ambele puncte, arată că este prima etapă, lucru foarte important este stația de epurare, 
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chiar dacă în prima etapă se va realiza o canalizare pe jumatate de comuna stația de epuare va 
duce intreaga comuna, adica toate cele trei localitati. Cel mai important este sa putem depune 
proiectul. Trasee sunt tot ce se misca gravitațional. Stația de epurare e gândită pe toată 
comuna. 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu - de ce nu se putea tot? De ce toate comunele au 
facut pe tot, noi mergem cu jumatati de măsură? De ce nu v-ați dus pe Anghel Saligni? ... 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - de ce nu ați făcut voi?! Acum era gata. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - să vină domnul Bondor să ne spună de ce nu s-a făcut, 
cred că este cazul... să-l putem interpela mai ales că candidează de primar, am înțeles că vreți 
să plecați la Arad, atunci hai să amânăm aceste puncte... 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - nu cred că e cazul să-l chemăm pe domnul Bondor, n 
u putem să amânăm, ne batem joc de o muncă de câteva luni de zile, am obținut avizele ... 
 Domnul secretar general Botaș Ioan sesizează președintele de ședință că domnul 
consilier Bule Ionel filmează ședința și îl anunță pe acesta că dacă filmarea va ajunge în spațiu 
public online, respectiv pe facebook, vor fi consecințe. Domnul Bule Ionel este atenționat de 
președintele de ședință și acesta spune că își asumă cele ce face pe răspunderea lui. 
 Domnul Costea Marius-Ionel - să deblocăm problema este foarte importantă am 
înebunit colaboratorii cu avize, se poate face etapa II cu extinderea... asta este la indicatori și 
urmează celălalt proiect. Unde va fi canalizare este apă. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - deci Berechiul și Moțiorii nu vor avea canalizare, 
părerea mea este că este o problemă electorală. 
 Domnul consilier Bule Ionel - este o problemă pentru toată comuna nu numai pentru 
Apateu. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - eu solicit să vină domnul Bondor, susțineți propunerea 
mea? Dacă nu eu sunt împotrivă la cele două puncte, puteți să spuneți la lume că eu mă 
împotrivesc canalizării. 
 ... 

Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 38/2024. 
 Punctul 7. Proiect de hotărâre privind participarea Comunei Apateu la ”Programul ce 
vizează sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurarea apelor uzate” în vederea aprobării, 
depunerii și implementării proiectului cu titlul ”Înființare Sistem de canalizare în comuna 
Apateu, județul Arad, Etapa I”. - inițiativa primarului 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuțiile au fost la punctul 6. 

Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 39/2024. 
 Punctul 8. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în comisia de 
evaluare a performanțelor individuale ale secretarului general al comunei Apateu, județul Arad. 
- inițiativa primarului 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Se propune să rămână cei doi consilieri care au fost și până acum, respectiv domnul 
Mișca Teodor și domnul Culda Ionel-Daniel. 
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Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 40/2024. 
 Punctul 9. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 Cererea nr. 870/13.03.2024 a domnului consilier Bule Ionel prin care solicită înlocuirea 
din funcția de secretar a Comisiei din domeniul protecția mediului și tursmului, juridică și de 
disciplină de pe lângă Consiliul local al comunei Apateu pe motive de sănătate. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - eu am o obiecție, nu sunt de acord cu eliberarea din 
funcție a domnului secretar al comisiei pentru că de patru ani fără trei luni ce trebuia să facă am 
făcut eu așa că poate rămâne și încă trei luni așa că putem merge tot așa poate semna. 
 Domnul consilier Sărac Ioan - și eu sunt de acord cu propunerea domnului Mișca. 
 Domnul consilier Bule Ionel - eu am spus, rămâne la latitudinea dumneavoastră... 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - trebuia să-ți dai demisia. 
 Nu se aprobă. dacă se aproba trebuia dată hotărâre de consiliu. 
 Cererea nr. 1083/26.03.2024 a domnului Sterp Ioan din Berechiu nr. 288 prin care 
solicită o suprafață de 0,14 ha teren pe pășune pentru construirea unui saivan. 
 Prezintă domnul președinte Nica Adrian-Cornel. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - eu zic să nu mai aprobăm cereri pentru construirea 
de adăposturi de animale până nu stabilim zonele de pășunat, mai e puțin până la expirarea 
contractelor și se va face noua zonare. 
 Domnul consilier Bule Ionel - noi trebuie să-i dăm răspuns la omul acesta. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - e pe raza localității Berechiu să lăsăm consilierii de 
la Berechiu să decidă. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - mi se pare că ce a zis domnul primar aici este bine, nu-l 
cunosc pe omul ăla, nu am nimic cu el dar atâta timp cât expiră contractele ... 
 Domnul consilier Bule Ionel - am o întrebare, unde cere omul ăsta pe care pășune e? pe 
a vacilor, pe a oilor?! dacăe pe a vacilor cum cere el care are oi?! 
 Domnul consilier Nica Adrian-Cornel, președinte de ședință - este pe a vacilor. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - oricum trebuie aprobat amenajamentul pastoral, 
se vor modifica unele chestii, noile contracte vor fi în consonanță cu amenajamentul pastoral 
care vor fi noi limite, nouă reașezare a locațiilor etc ... se va scoate la licitație publică conform 
legii ... 
 Domnul consilier Mișca Teodor - întreb dacă noile delimitări care se fac, omul pleacă ce 
se va întâmpla cu aceste zone? ... intră în polemică cu domnul consilier Bule Ionel ...  
 Se înaintează cererea domnului președinte de ședință ... și se va da răspuns scris în 
termen legal. 
 Punctul 8. Diverse. 
 Domnul Botaș Florea-Radu - domnu primar anul trecut am comandat încălțăminte 
pentru dansuri, unde va la 10000 lei, nu s-a făcut plata, poate omul să facă factura? Ați fost toți 
de acord, nu e o sumă mare... 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - o să discutăm cu doamna contabilă să vedem. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - am o întrebare legat de lucrarea cu asfaltul, calitate 
dubioasă a lucrării, solicit să nu faceți plata și a avea cumva la mână firma respectivă, am auzit 
că ați făcut plata deși v-am recomandat să nu faceți, e făcută sau nu? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - e făcută plata pentru ce s-a lucrat nu unde s-a asfaltat 
și nu e bine, a fost dirigintele de șantier, ISC-ul ... care au verificat, așa am plătit, cu termene de 
remediere, săptămâna viitoare vin ... 
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 Domnul consilier Mișca Teodor - altă problemă, am comentat, am discutat legat de 
suma de la căminul cultural, am zis că e prea mult... cum să faci de acum cinci ani și să ajungi la 
această sumă, cum anticipezi(?!), reparațiile de interioare lasă de dorit nu era normal să se 
repare ce nu e făcut și să nu dai altă lucrare? Gândesc prost? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - repară în timp ce face și altceva. 
 Domnul viceprimar Druțău Dorel-Ioan - orice constructor are oprite garanții... 
 Domnul consilier Sărac Ioan - împuterniciții guvernului dacă dau ok atunci poți merge 
mai departe, banii vin de la Guvern nu de la noi, pe programul Anghel Saligny banii numai trec 
prin primărie. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - cred că trebuia studiat, practic îi dai un cec alb chiar 
dacă a făcut o lucrare proastă și revin la cele 4 miliarde pentru oamenii noștri, bani pe care îi 
oprim pentru ei, și îi puneți să măture, chiar înaintea poștei unde, recunosc că nu mătur eu, 
numai noi știm cum facem cu oamenii noștri să le asigurăm salariile, ai zis domnul primar că, 
capela de la Berechiu oamenii noștri fac, oamenii noștri fac căminul... domnul Sărac confirmă...
 Domnul consilier Sărac Ioan - nu te confirm și am zis că nu sunt competenți să lucreze la 
șarpantă.. 
 ... se discută despre ce lucrează oamenii de la societate ... numai pe spații verzi... 
”incompetenții ăștia” ce le dai să lucreze? ... discuție monopolizată, din nou, de domnul Mișca 
Teodor. 
 Intervine domnul Malița Floricel, cetățean - am trei întrebări... 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - nu aveți voie să interveniți, nu se v-a consemna în 
procesul-verbal, după cum v-am mai spus, la membrii consiliului, dacă acceptă, puteți spune ce 
vreți dar nu voi consemna în procesul-verbal al ședinței. 
 Domnul consilier Bule Ionel - la școală la Berechiu unde se lucrează ploaie înăuntru... 
stăvilarul nu s-a putut face, oamenii cu probleme în sat... 
 Domnul viceprimar Druțău Dorel-Ioan - a fost o țiglă care s-a înlocuit. 
 Domnul consilier Bule Ionel - cu stăvilarele, nu ne trebuie avize speciale, nu am făcut 
nimic, lucruri pentru sat, pentru oameni, la sport am putut vorbi două ceasuri, la oameni cu 
probleme în sat, însoțitori să se facă ceva pentru ei, să beneficieze de ceva... la Berechiu și 
Moțiori când se bagă piatră? 
 Vorbește domnul Malița Floricel ... 
 Ședința se încheie ... 

 
 Notă: Există posibilitatea ca unele proiecte de hotărâri să fi suferit modificări în timpul 
ședinței, de aceea hotărârea adoptată nu va mai avea conținutul fidel reflectat din proiectul de 
hotărâre. Membrii consiliului local fiind de acord cu aceste modificări. 
 În conformitate cu prevederile art. 243, alin. (1), lit. f) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
secretarul general al comunei asigură întocmirea procesul-verbal al ședințelor consiliului local și 
redactarea hotărârilor consiliului local. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    
Adrian-Cornel NICA 

 
 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI APATEU, 
Jurist Ioan BOTAȘ 


